
1 

VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELİ-TESTÜLET 
ENCS 
 
Szám 1-3/2008/Közm. 
 
 

JEGYZİKÖNYV 
az Encsen, 2008. március 28. napján 14.30 órától megtartott 

 
 

K Ö Z M E G H A L L G A T Á S R Ó L   
 

 
Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András és dr. Vidákovics Béla 
alpolgármesterek, Bolobás Péter, Bratu Ferenc, Dobozi Gábor, Karsai Attila, Kléri Bertalan, 
Kovács István, Molnárné Juhász Éva, Sohajda István, Takács László, Timár László helyi 
képviselık.  
Igazoltan távol maradt: dr. Basista Erika. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, Ferencsák Sándorné Pénzügyi 
Irodavezetı, Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı, Szarka Zsolt Mőszaki Irodavezetı, 
Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens, Rivnyák Istvánné, Vajkóné Zsiros Emese, 
Pásztor András intézményvezetık, Bartek József a Városgazda Kht. ügyvezetıje, Bialkó 
Tibor a Hivatásos Önkormányzati Tőzoltóság képviseletében, Kércsi Tibor a Városi 
Mővelıdési Központ és Könyvtár igazgatója, Szabó Zoltán pályázó  
 
 
Bratu László polgármester köszönti a megjelent városlakókat, és kéri, adják elı közérdekő 
észrevételeiket, problémáikat.  
 
Demján Lászlóné Encs, Kossuth úti lakos a Kossuth úti hársfák ügyében kéri a Képviselı-
testület segítségét. Elmondta, hogy az utca lakói nagyon sok társadalmi munkát végeznek 
azzal, hogy az elöregedett hársfák letöredezett ágait egy-egy nagyobb szél után összeszedik, 
összetakarítják.  
Ugyanilyen nagy gondot jelent nekik a lehulló falevelek összetakarítása és elhelyezése, mivel 
sem a faágak, sem pedig a falevelek nem a saját hulladékuk.  
Kérdezi: a fentiek tükrében hogyan kell értelmezni az önkormányzat rendeletét?  
Vásároljanak saját pénzen a szolgáltatótól zsákokat, hogy a közterületrıl felszedett faágakat 
és falevelet abban szállítsák el tılük saját költségükön?  
 
Bratu László polgármester elmondta, hogy a Kossuht úti hársfákkal kapcsolatos problémák 
évente 2-3 alkalommal terítéken vannak. A fák sajnos elöregedtek. 2006. évben a 
legveszélyesebb fákat kivágták. A fákat alpinista módszerrel kellett kivágni, az élet- és 
vagyonbiztonságot szem elıtt kellett tartani, mindezek mellett egy-egy fa kivágásának ára 
magas volt.  
Természetesen a rendelet nem arra készült, hogy a lakosság által a közterületrıl összegyőjtött, 
közterületrıl származó hulladékot úgy szállítsák el, hogy a zsákokat is a lakosság vegye meg 
a szolgáltatótól.  
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Át kell gondolni a problémát. Meglátása szerint tárgyalni kell a szolgáltatóval, hogy október 
1-tıl december 10-ig heti, másfél heti rendszerességgel szállítsák el a Kossuth útról a lakosság 
által összegyőjtött falombot, természetesen a zsákokat nem a lakosságnak kell fizetni.  
A szolgáltatóval történt tárgyalásról és a probléma megoldásáról írásban tájékoztatni fogjuk.  
 
A közmeghallgatáson Demján Lászlónén kívül más encsi polgár nem jelent meg.  
 
Polgármester úr további kérdés, észrevétel hiányában a közmeghallgatást bezárja.  
 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 
 Bratu László       dr. Halász Ferenc 
 polgármester               jegyzı  
 
 


